

To: «ClientName»  
«Addr1»  
«Addr2»  
«Addr3»  
«Addr4»

«IssueDate»

事項: «SCNAM»(股票號碼«StockCode») 2021 年度末期股息 - 每股«Price»«CCurrency»  
RE : 2021 Final Dividend of «StockName» (Stock Code «StockCode») - «Currency»«Price» per share

茲據上述公司宣佈於«CBookCloseFrom»已登記在股東名冊之股東，將有權選擇收取全部現金股息，或全部股息以新股份代替，或者收取部份現金，部份新股份。詳情如下: 現金股息每股«Price»«CCurrency»或選擇收取新股份代替，新股作價每股«NewPrice»«CCurrency»。預計派息日期為«CPayDate»。貴戶如擬選擇收取全部或部份新股份代替現金股息，請於«CDeadline»中午前將下列附函簽署送回或傳真致九龍灣總行交收部辦理，傳真號碼為 28200602。如屆時未獲回覆或表格未簽填妥當，則本行認為台端同意收取全部現金股息(港元)。如有任何查詢，請致電 22878907 黃小姐(交收部)聯絡。

The Subject Company has declared that, shareholder registered on «BookCloseFrom» are offered the option of receiving dividend in either cash or scrip or partly in cash or partly in scrip. **Announcement detail: Cash dividend «Currency»«Price» per share with scrip option, reinvestment price is «Currency»«NewPrice» per share. Expected payable date is on «PayDate».** If you elect to receive scrip dividend wholly or partly you must complete the election form below and return it to our **Settlement Department** or fax to us at 28200602 **not later than noon on «Deadline»**. In the event that we do not receive a correct and signed election form from you by the deadline, we shall accept cash dividend (HKD) on your behalf. If you have any queries, please feel free to contact Ms. Emily Wong (Settlement Department) at 22878907.

THIS IS COMPUTER PRINT OUT NO AUTHORIZED SIGNATURE REQUIRED.  
此乃電腦列印文件無須授權簽署

致: 時富證券有限公司  
To : Celestial Securities Ltd.

本人/吾等欲選擇收取«SCNAM»(股票號碼«StockCode») «Qty» 股之股息選擇如下:  
I/We wish to receive the «StockName» (Stock Code «StockCode») dividend on «Qty» shares as follows:

- 請照該公司宣佈辦法代取全部現金股息(港元)。  
Wholly in CASH (HKD).
- 請照該公司宣佈辦法代取全部新股份。  
Wholly in SCRIP.
- 部份現金或部份新股份: -請照該公司宣佈辦法以\_\_\_\_\_股收取現金股息(港元)。  
PARTIAL ELECTION: Cash dividend (HKD) to be received on \_\_\_\_\_ shares.
- 請照該公司宣佈辦法以\_\_\_\_\_股收取新股份代替現金股息。  
Scrip dividend to be received on \_\_\_\_\_ shares.

注意: 以上三項，請選擇其中一方格加上√號並簽署送還。如選第三項者，請於適當位置填上正確股數，否則本行將代為收取全部現金股息(港元)。

Remarks: Please tick the appropriate box and insert the number of shares for partial election. If number of shares is not given in item 3, we shall arrange to receive dividend in Cash (HKD) on your behalf.

Client Name: «ClientName»  
Account No.: «ClientCode»  
AE Code: «AECODE»

<b>FOR OFFICIAL USE ONLY</b>	APPROVED BY:	
	SIGNATURE	
	VERIFIED BY:	

備註: 代收股息費是股息總值之0.5%，最低收費 20 港元，最高收費 10,000 港元。  
PS: The Dividend Collection Charge is 0.5% of cash amount of dividend.  
Minimum is HKD20, Maximum is HKD10,000.

簽署 Signature: \_\_\_\_\_  
日期 Date: \_\_\_\_\_